
Protokół Nr 179
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 13 października 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 10°°. Posiedzenie otworzył Z-ca

PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. or- Pani Monika Równicka.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik uczestniczył w posiedzeniu

zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poinformował,

że posiedzenie Zarządu zostało zwołane na wniosek Skarbnika Powiatu - Pani

Edyty Drążkiewicz w celu podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie

Powiatu Koneckiego na 2021 rok. Oddał głos Pani Skarbnik.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Stwierdziła, że główna zmiana związana jest z otrzymaniem dotacji dla

Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich na zapłatę składki zdrowotnej osób

bezrobotnych. Ponadto z rezerwy oświatowej została zabezpieczona kwota 3 000

zł na wkład własny do aplikowanego przez II Liceum Ogólnokształcące

Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa. Zostały zabezpieczone także

środki dla Wydziału Geodezji na zakup sprzętu komputerowego.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 96/2021 w przedmiotowej sprawie.
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Ponadto:

• Zarząd zapoznał się z treścią pisma Burmistrza Miasta i Gminy Końskie

o zabezpieczenie środków w projekcie budżetu powiatu na 2022 rok na
wspólną realizację wymienionych w piśmie zadań drogowych.

Zarząd postanowił przekazać wniosek do Zarządu Dróg
Powiatowych w celu wstępnego oszacowania kosztów realizacji
poszczególnych zadań.

• Omówiono kwestie związane z zawarciem umowy najmu pomieszczeń na
potrzeby Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Końskich,

w tym obowiązujące stawki czynszu, określenie płatnika podatku od
nieruchomości, wnioskowane przez ARMiR miejsca parkingowe.

Zarząd zobowiązał Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych
i Mienia Powiatu do analizy obowiązujących stawek czynszu oraz
przedstawienia propozycji Zarządowi Powiatu.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1034 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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